



No Stress Diffuser for Cats starter pack

Calming diffuser reduces problem behavior arising from stressful situations in dogs and cats. The lasting period of the 30ml bottle is 4 weeks on continuous use. It covers area up to 50m². The diffuser is ideal in situations like: Introduction of new additions to the household / difficult cohabitation, staying home alone, visiting vet, moving home. It reduces problem behavior such as: Excessive barking / meowing, chewing / scratching, inappropriate urination. Composition: Valerian and Lavandin.

Direction for use: Unscrew the cap of the bottle. Screw the bottle into the electric diffuser and plug it into the power outlet. After use, unplug the device without removing the bottle (except for changing the bottle). Suitable for a surface area of 50m². Effective 1 hour after plugging into the power outlet.

Успокаивающий диффузор уменьшает проблемное поведение, вызванное стрессовыми ситуациями у собак и кошек. Срок действия одной 30мл бутылки составляет 4 недели при непрерывном использовании. Площадь действия 50м². Он идеально подходит для таких ситуаций, как: появление в доме новых членов в семье/сложное совместное проживание, пребывание в одиночестве, гости, громкие звуки визит к ветеринару, переезд. Он уменьшает проблемы, такие как: чрезмерный лай/мяуканье, грызение/царапание, маркировка мочой. Состав: валериана и лаванда (тот же состав для собак и кошек).

Указания к применению: Снимите крышку с флакона. Вставьте и закрутите флакон в электрический диффузор и включите в электрическую розетку. После использования отсоедините устройство, не снимая флакон (за исключением замены флакона). Площадь действия 50 м². Начинает действовать через 1 час после включения в электрическую розетку.

Item No	Content Содержание	Tray / кол-во в упаковке Carton / кол-во в ящике	Shelf Life Срок годности	EAN / Штрихкод	Languages / Языки на упаковке
14897	30 ml / мл	3 / 18	36 months / 36 мес.	8711231148974	NL/F